



濠江中學附屬英才學校幼稚園 K1 招生簡章(2026-2027 學年)

Premier School Affiliated to Hou Kong Middle School

K1 Admission Information (2026-2027)

1. 招生對象 Eligibility :

於 2026 年 12 月 31 日滿 3 周歲之澳門居民^註 (Macao residents ^{Note} aged 3 by 31st December, 2026)

註：非澳門居民必須具澳門有權限實體發出超過 90 天在澳門居留或逗留許可，方可在澳門學校就讀)

(Note: Non-Macao Residents must possess a stay or residence permit for over 90 days issued by the authorized entity of the Macao SAR.)

2. 招生日程安排 Arrangements and timeline

	日程 Arrangements	詳細說明 Information	
		中文說明 Chinese	英文說明 English
1	教青局中央登記 Centralized Registration	2026 年 1 月 6 日至 1 月 16 日 家長在一戶通/教青局網頁/專櫃辦理(教青局網址 : www.dsedj.gov.mo)	Between 6 th and 16 th January, 2026 Parents register in Macao One Account App or on the DSEDJ website or at the DSEDJ counters (DSEJ website : www.dsedj.gov.mo)
2	學校公佈面談時間 School releases the interview date and time	2026 年 2 月 10 日至 12 日 於本校網頁查詢或接收學校短訊	Between 10 th and 12 th February, 2026 Check on school's website or SMS
3	入學面談 School admission interview	2026 年 3 月 7、8 日攜帶幼兒“面談二維碼”及幼兒身份證正本於指定時間到校面談 (全程約 50 分鐘)	Between 7 th and 8 th March, 2026 Bring interview QR code and applicant's original ID card to school at the specified time for the interview (approximately 50 minutes)
4	教青局、學校公佈正取生名單，家長於教青局網上確認入讀學校 Release of the admission lists	2026 年 4 月 8 日教青局網頁公佈正取生名單，學校網頁及短信通知所有學生的錄取情況。 2026 年 4 月 8 至 10 日家長必須在教青局網頁確認入讀學校。	April 8, 2026: Admission list announced on the DSEDJ website; results also sent to all applicants via the school website and SMS. April 8–10, 2026: Parents must confirm enrollment on the DSEDJ website.
	學校公佈候補生錄取名單 School releases the admission list of waitlisted applicants	2026 年 4 月 11 日起，學校電話通知被錄取的候補生	From 11 th April, 2026 onwards School informs the admission list of waitlisted applicants
5	正取生家長到校辦理註冊手續 Admitted applicant registration	2026 年 4 月 13 至 14 日， 家長帶幼兒身份證正本/首次入學二維碼到學校辦理註冊手續 (必須於 14 日或之前完成入學手續)	Between 13 th and 14 th April, 2026 Parents bring admitted applicant's ID/first-time enrolment QR code to the school for registration. (must finish the registration procedure on or before 14 th April)
	被錄取的候補生家長到校辦理註冊手續 Registration of admitted waitlisted applicants	2026 年 4 月 13 日起，錄取的候補生家長帶幼兒身份證正本/首次入學二維碼到學校辦理註冊手續	From 13 th April, 2026 Registration for the admitted applicants of waitlisted applicants.
備註 Note		1. 本校已加入政府免費教育津貼網 2. 學校為有需要的學生提供午膳及托管服務 3. 學校網址 : www.houkong.edu.mo/psa 4. 學校地址 : 氹仔成都街 113 號 5. 學校電話 : 28836443	1. School Fees paid by government 2. School provides lunch and after-school services 3. School website : www.houkong.edu.mo/psa 4. School Address: Rua de Seng Tou, Taipa 5. School Tel: 28836443